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Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Josefin Johansson 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Sigvard Ländin                             Per Westberg                  

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 9/2008 från sammanträdet den 20 oktober 2008 blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Sigvard Ländin och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 18 november 

klockan 13.00. 
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§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården och Skolörten 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd. 

Medlemmarna har beslutat att från och med 1 januari 2009 ha ett förtroenderåd på 

Hässelgården rörande endast det särskilda boendet. Micasa kommer att bjudas in för 

diskussion kring möjligheten för att bilda ett forum för de boende på seniorboendet och 

frågorna rörande det. 

 

Kerstin Johansson rapporterade från Skolörtens förtroenderåd. Den 26 november kommer 

förtroenderådet att hålla ett möte med anhöriga till de boende på Skolörten. Detta för att öka 

engagemanget och ge rådet mer tyngd. 

 

 § 6 Val av representant till förtroenderåd på Råcksta vård- och omsorgsboende 

Gun Marie Gunnars väljs till pensionärsrådets representant i förtroenderådet på Råcksta vård- 

och omsorgsboende. 

 

§ 7 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 25 november 2008 

Nedan följer de ärenden där pensionärsrådet har synpunkter. Övriga ärenden har 

pensionärsrådet tagit del av men har inga synpunkter på. 

 

Ärende 10. Att främja delaktighet och motverka utanförskap 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslaget men framför önskemålet att stadsdelsnämnden 

även bör beakta behovet av fritidsaktiviteter i Hässelby strand. 

 

Ärende 11. Gemensamma trygghetsskapande och brottsförebyggande åtgärder i Hässelby-

Vällingby stadsdelsområde 

Pensionärsrådet anser att även bostadsrättsföreningarna i området bör engageras i frågan samt 

att det är bra att ta kontakt med och engagera/informera äldregrupper i området om förslaget.  

 

Ärende 12. Hässelgårdens vård- och omsorgsboende – Slutredovisning av frågor kring lokaler 

Pensionärsrådet konstaterar att de neddragningar som skett innebär en försämring för de äldre. 

 

Ärende 21. Kultur i ögonhöjd – för, med och av barn och unga – strategisk plan för barn- och 

ungdomskultur i Stockholm 2009-2012 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslaget och vill i sammanhanget föra fram att det är viktigt 

att få till stånd ett bibliotek i Hässelby gård/strand. 

 

Ärende 22. Alkoholfritt i Stockholms krogvärld mellan klockan 03.00 och 11.00 – motion 

(2008:57) från (mp) 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslaget. 

 

Ärende 23. Kalla fakta i en fickbok – om (o)jämställdheten i Stockholms stad – Motion 

(2008:62) från (v) 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslaget. 
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§ 8 Övrig information från äldreomsorgen 

Annica Dominius informerade 

Verksamhetsplanering och budget 

Behovet av biståndsbedömda insatser har ökat mer än förväntat. Budgetmässigt är pengarna 

styrda till utförarna och man kommer därför att under kommande år se över myndighetsdelen 

för att kunna hålla budget. 

 

Upphandling av Hässelgården  

Tillträde planeras till den 1 november 2009. 

 

Diskussioner pågår om att omvandla kollektivboendet med psykiatriinriktning på 

Hässelgården till gruppboende vilket skulle vara positivt både för de boende och för utföraren. 

 

Växthuset 

Den planerade, icke-biståndsbedömda, öppna verksamheten som kommer att öppnas i 

Vällingby kommer att få namnet Växthuset. Beslut har fattats om att använda de nuvarande 

hemtjänstlokalerna på Ångermannagatan för verksamheten. Per Westberg informerar om att 

han nominerats från SPF att sitta med i styrgruppen till Växthuset. 

 

§ 9 Övriga frågor 

Råcksta vård- och omsorgsboende 

Annica Dominius informerar om att Råcksta vård- och omsorgsboende övertogs av Carema 

den 15 september. De arbetar efter konceptet ”den goda dagen” vilket bland annat innebär att 

de kommer att ha lika hög bemanning alla dagar. Detta innebär att Carema kommer att öka 

antalet anställda på Råcksta vård- och omsorgsboende med 4 % samt att de anställdas scheman 

kommer att se lite annorlunda ut jämfört med tidigare. 

 

Avvecklingen av Nälsta servicehus 

Nämndbeslut är fattat om avveckling av Nälsta servicehus. Vid denna veckas slut kommer alla 

boende på servicehuset ha fått besök och fått information av en biståndshandläggare.  

 

§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 8 december kl. 9.00-11.00 i rum 

Markelius. 

 

 

------ 

 

    


